
PROTOKÓŁ Nr XXI/12
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 września  2012 roku
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek, Maciej Dubiel,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy.
• przedstawicieli prezesi lokalnych klubów sportowych:

- Maciej Ratajczak MUKS SZOK Bojanowie
- Andrzej Jankowiak LZS ROLGOS Sowiny
- Paweł Dudziak Bojanowski Klub Karate
- Wiesław Ceglarek RUCH  Bojanowo  (w  zastępstwie  Prezesa  Tadeusza  
Szarzyńskiego).

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie  pan Maciej 
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji  
uczestniczy 13  radnych (nieobecni radni: Marek Kotlarczyk i Ewa Szczepaniak), co stanowi 
quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku 
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XXI sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXI   sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr XX  z sesji odbytej w dniu 23 sierpnia  2012  roku .
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
7. Ocena działalności sportowej na terenie gminy  Bojanowo.
8.Informacja na temat realizacji programu „Mogę – Potrafię – Teraz”.

9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
1)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej  

położonej w Gołaszynie,
2) podziału gminy Bojanowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numery oraz  

liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym,
3) likwidacji gminnej jednostki organizacyjnej – Domu Kultury w Bojanowie,



4) utworzenia Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji 
w Bojanowie,

5) nadania Statutu Gminnego Centrum, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji 
w Bojanowie,

6) ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu  jej pobierania,
7) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych,
8) ustalenia stawek podatku od nieruchomości,
9) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 –    2023,
10) zmian budżetu gminy na rok 2012.

10.Odpowiedzi na zapytania radnych.
11. Wolne głosy i wnioski.
12.Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr XX  z sesji odbytej w dniu 23 sierpnia  2012  roku .

 W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 23 sierpnia 2012 
roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne Przewodniczący obradom zawnioskował o przyjęcie 
niniejszego protokołu bez odczytywania.
Za propozycją przewodniczącego Rady głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za”.
W związku z powyższym protokół NR XX/12 z sesji, która odbyła się w dniu 23 sierpnia 
2012 roku przyjęto bez odczytywania.
Nieobecni radni: Marek Koltarczyk, Ewa Szczepaniak.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny  Zygmunt  Maćkowiak  (Wydartowo  I)  zapytał  o  termin  otwarcia 
remontowanych świetlic –cyt. „czy Rada zna zakres prac na świetlicach?”.

Radny Jan Kubis zapytał o;
Cyt. „ czy przejście kolejowe w Gołaszynie zostanie poszerzone płytami”?,
„czy skończono losowanie we wszystkich placów zabaw na wioskach?”,
„kiedy będą robione chodniki na ulicach Moniuszki, Mylnej, Słonecznej?”.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym

Korzystając  z  obecności  na  sesji  Pani  Grażyny  Wróblewskiej  –  mamy  naszej 
lekkoatletycznej chluby – pana Michała Wrólblewskiego, który ze względów osobistych nie 
mógł uczestniczyć w sesji; Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter oraz Przewodniczący Rady 
pan Maciej Jagodziński złożyli  pani Grażynie życzenia, gratulacje oraz podziękowania dla 
syna Michała  za wyniki, za sławienie naszej gminy i poświęcony czas.
Po tym Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński przedstawił uczestnikom reprezentację 
w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2  do 
protokołu.

Do pkt.  6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy   w okresie  międzysesyjnym i  o 
wydanych zarządzeniach.

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Bojanowa wydał następujące  zarządzenia:



1) Zarządzenie Nr 167/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie  
zmian budżetu na 2012 rok,

2) Zarządzenie  Nr  168/12 Burmistrza  Bojanowa z  dnia  31  sierpnia  2012 w sprawie  
planu finansowego zadań zleconych  z  zakresu administracji  rządowej  oraz  innych  
zadań zleconych gminie ustawami na 2012 rok,

3) Zarządzenie Nr 169/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 położonego w  
Giżynie,

4) Zarządzenie Nr 170/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej j na sprzedaż lokalu użytkowego nr 3 położonego w  
Bojanowie przy ulicy Dworcowej 15,

5) Zarządzenie Nr 171/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  
położonej w Golinie Wielkiej oznaczonej jako działka ew. nr 94/6,

6) Zarządzenie Nr 172/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  nieruchomości  niezabudowanych  
położonych w Gołaszynie oznaczonych jako działki ew. 415/15 i 415/16 (część),

7) Zarządzenie Nr 173/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  nieruchomości  niezabudowanych  
położonych w Gołaszynie oznaczonych jako działki  ew. nr: 415/16 (część),  415/17,  
415/18, 1098/2 (część0,

8) Zarządzenie Nr 174/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 września 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  nieruchomości  niezabudowanych  
położonych w Gołaszynie oznaczonych jako działki ew. nr 415/(część), 415/18 (część),  
415/19, 415/20, 415/21 (część), 1098/2 (część).

9) Zarządzenie Nr 175/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 21 września 2012 roku w sprawie  
opracowania  materiałów  planistycznych  do  projektu  budżetu  na  2013  rok  oraz  
Wieloletniej Prognozy Finansowej,

10)  Zarządzenie  Nr  176/12  Burmistrza  Bojanowa  z  dnia  21  września  2012  roku  w  
sprawie  powołania  komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  
udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy  
oraz zakresu obowiązków członków komisji,

11) Zarządzenie Nr 177/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 21 września 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie  
zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu  
obowiązków członków komisji,

12) Zarządzenie Nr 178/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 21 września 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  
położonej w Czechnowie oznaczonej jako działka ew./ nr 183/1,

13) Zarządzenie Nr 179/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 21 września 201 roku w sprawie  
powołania  komisji  przetargowej  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  
położonej w Czechnowie oznaczonej jako działka ew./ nr 182.

Pytań  do  zarządzeń  nie  było  w  związku  z  powyższym  pan  Burmistrz  przedstawił 
reprezentację  Gminy w okresie  międzysesyjnym – jak w  załączniku nr 3 do niniejszego 
protokołu.
Burmistrz Zuter poinformował uczestników sesji o swoim udziale w Kongresie Oświatowym 
w Warszawie – w dniu 27 września 2012 roku.



W  Kongresie  uczestniczyli  również,  oprócz  samorządowców,  pani  Krystyna  Szumalis  – 
Minister Edukacji Narodowej, były premier pan Jerzy  Buzek oraz pan Michał Boni Minister 
Administracji i Cyfryzacji.
Stan oświaty w Polsce jest zły. Na gminy scedowano  odpowiedzialność, a także obciążono i 
tak  skromne  budżety  gmin  utrzymaniem  placówek  oświatowych.  Zdaniem  Burmistrza 
nadchodzący  rok  budżetowy  będzie  dla  gmin  bardzo  trudny.  Z  prognoz  wynika,  iż  do 
‘oświaty’  nasza  gmina  dołoży ze  swojego budżetu  około  2 mln  złotych,  gdyż  subwencja 
oświatowa nie zabezpiecza wszystkich potrzeb.
Konferencję zakończył  przemarsz uczestników pod gmach Sejmu - jako protest przeciwko 
wprowadzonym zmianom w oświacie.

Pytań nie było – przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku sesji.

Do pkt. 7. Ocena działalności sportowej na terenie gminy  Bojanowo.

Jako pierwszy głos  zabrał  prezes  LZS ROLGOS Sowiny pan Andrzej  Jankowiak. 
Klub  nie  ma  większych  problemów  i  dziękuje  gminie  Bojanowo  za  wsparcie;  zarówno 
materialne jak i merytoryczne – jedynym problemem jest murawa boiska w Sowinach. Pytań 
do pana Jankowiaka nie było, sprawozdanie pisemne stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

Drugą  osoba,  która  zabrała  głos  w  dyskusji  był  radny  powiatu  rawickiego  pan 
Wiesław  Ceglarek,  który  wypowiadał  się  w  zastępstwie  nieobecnego  prezesa  Ruchu 
Bojanowo  pana  Tadeusza  Szarzyńskiego.  Korzystając  z  okazji  podziękował  wszystkim 
sponsorom – w szczególności gminie Bojanowo – za wsparcie, strażakom, policji (szczególne 
podziękowania  dla  kierownika  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie  pana  Andrzeja 
Pochyłego)  za  zabezpieczenie  meczy,  służbom  medycznym  oraz  wszystkim  prywatnym 
przedsiębiorcom i osobom prywatnym za wspieranie naszej miejscowej drużyny.

Głos  zabrał  radny  Maciej  Kazior  ,  którego  zainteresowała  kwestia  wyników 
uzyskanych przez zespół w stosunku do roku ubiegłego. 
Pan Ceglarek wyjaśnił panu radnemu, iż cyt. „ zależy to od grupy, choć efekty są w obecnej 
chwili nieporównywalne w stosunku do lat ubiegłych”.
Sprawozdanie pisemne LZS RUCH Bojanowo stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Prezes Bojanowskiego Klubu Karate pan Paweł Dudziak – w związku z brakiem pytań 
– podziękował za wsparcie finansowe i polecił dalszą współpracę z klubem na kolejne lata.
Sprawozdanie Bojanowskiego Klubu Karate – załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Trener  MUKS  SZOK  Bojanowo  pan  Maciej  Ratajczak  poinformował  Państwa 
radnych o sukcesach swoich podopiecznych. Sukcesy MUKS SZOK sławią nasza gminę w 
kraju, a nawet na świecie.  Niestety, ewenementem jest to, iż coraz więcej młodzieży „ucieka” 
do klubów o większym priorytecie, które zagwarantują im wsparcie finansowe gdyż treningi, 
przygotowanie  do  zawodów i  inne  kwestie  z  tym związane  wymagają  sporych  nakładów 
finansowych  na  które  tych  młodych,  bardzo  zdolnych  ludzi   nie  stać.  W  związku  z 
powyższym zawnioskował o przyznanie niektórym, bardzo zdolnym młodym sportowcom o 
stypendium dzięki któremu uzyskiwanie wyników będzie mniej stresowe i da komfort pracy 
na rzecz gminy i nie tylko.
Przewodniczący  Rady  pan  Maciej  Jagodziński  zobowiązał  się  do  przeanalizowania 
powyższego wniosku i po zaakceptowaniu decyzji przez włodarza miasta Rada postara się 
wesprzeć naszych młodych sportowców. Załącznik nr 6a. 



 W  związku  z  nieobecnością  prezesa  LZS  Golinka  pana  Damiana  Maślanka 
przygotowane przez Niego sprawozdanie z  działalności  klubu stanowi  załącznik  nr 7 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt. 8.Informacja na temat realizacji programu „Mogę – Potrafię – Teraz”.

W  związku  z  tym,  iż  realizacji  programu  „Mogę  –  Potrafię  –  Teraz”  została 
szczegółowo przedstawiona na posiedzeniu Komisji Stałych Rady pytań nie było. Informacja 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
1)wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  

niezabudowanej położonej w Gołaszynie,

Projekt zuchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 19 września br. 
Pytań  nie  było.  Za  podjęciem  uchwały  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  11 
„za”(nieobecni radni: Maciej Kazior, Marek Kotlarczyk, Władysław Szalkowski (nieobecny 
podczas głosowania) oraz Ewa Szczepaniak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2012 w sprawie wyrażenia
zgody  na  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej  położonej  w  Gołaszynie, została  podjęta  i  stanowi  załącznik  nr  9 do 
protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
2)podziału gminy Bojanowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numery oraz  

liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym

Projekt zuchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 19 września br. 
Pytań  nie  było.  Za  podjęciem  uchwały  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  12 
„za”(nieobecni radni: Maciej Kazior, Marek Kotlarczyk, Ewa Szczepaniak).

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  28  września  2012  roku  w  sprawie  
podziału  gminy  Bojanowo  na  okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich  granic,  numery  oraz  liczbę  
radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta i stanowi załącznik nr 9a 
do protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
           3) likwidacji gminnej jednostki organizacyjnej – Domu Kultury w Bojanowie,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji Stałych Rady w dniu 19 września 
br. Przewodniczący obradom zapytał czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania.
Radny  Jarosław  Bartkowiak  zapytał  czy  w  uchwale  powinno  być  powtórzone  2  razy 
wyrażenie „młodszy instruktor’.
Zastępca Burmistrza  pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił,  iż w Domu Kultury są 2 etaty – 
„młodszy instruktor”, w związku z powyższym w uchwale powinny zostać zawarte powyższe 
zapisy.



Więcej  pytań  nie  było,  przewodniczący  obradom  zarządził  głosowanie   nad  powyższym 
projektem.  Za  podjęciem  uchwały  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  12  „za” 
”(nieobecni radni: Maciej Kazior, Marek Kotlarczyk, Ewa Szczepaniak).

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  28  września  2012  roku  w  sprawie  
likwidacji gminnej jednostki organizacyjnej – Domu Kultury w Bojanowie, została podjęta i 
stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
4)   ) utworzenia Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji   

w Bojanowie

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji Stałych  Rady w dniu 19  września 
2012 roku. 
Pytań  nie  było,  za  podjęciem uchwały  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  12  „za” 
(nieobecni radni: Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2012 roku w sprawie utworzenia  
Gminnego Centrum Kultury  Sportu  Turystyki  i  Rekreacji  w Bojanowie  została  podjęta   i 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
       5)   nadania Statutu Gminnego Centrum, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji   

w Bojanowie

Projekt został  omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych  Rady w dniu 19 września 2012 
roku. Państwo radni pytań nie mieli. Wszelkie poprawki zauważone na posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady zostały uwzględnione. Poprawiony projekt został uwzględniony na sesji Rady 
Miejskiej w Bojanowie. Pytań nie było.  Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński 
zarządził  głosowanie nad projektem. Za podjęciem uchwały głosowali  wszyscy obecni  na 
sesji radni – 12 „za” (nieobecni radni: Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2012 roku w sprawie)     nadania   
Statutu Gminnego Centrum, Kultury, Sportu, Turystyki i  Rekreacji  w Bojanowie została 
podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
6)ustania stawki opłaty targowej i sposobu  jej pobierania,

Wysokość  proponowanej  opłaty  targowej  została  przedstawiona  na  posiedzeniu 
Komisji  Stałych  Rady w dniu  19  września  2012 roku w sprawie  ustalenia  stawki  opłaty 
targowej  i  sposobu jej  pobierania.  Pytań  nie  było.  Proponowana wysokość  opłaty została 
zaakceptowana  przez  Państwa  radnych  zaakceptowana.  Przewodniczący  obradom 
zaproponował głosowanie nad przedmiotowym projektem.
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” (nieobecni radni:  
Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).
Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 28 września 2012 roku w sprawie ustania  
stawki  opłaty  targowej  i  sposobu  jej  pobierania, została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu.



Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
             7)  określenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od  środków   

transportowych,

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 19 
września  2012  roku.  Pytań  nie  było.  Przewodniczący  obradom  odczytał  treść  projektu 
uchwały i przystąpiono do głosowania. 
Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” i nikt nie wstrzymał się od 
głosu (nieobecni radni: Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).

Uchwała  Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  28 września 2012 roku w sprawie  
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, została podjęta 
i stanowi załącznik nr  14 do protokołu.
Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:

8) ustalenia stawek podatku od nieruchomości,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 19 września.
Uwag nie  wniesiono.  Przewodniczący obradom odczytał  treść  uchwały  i  przystąpiono  do 
głosowania.
Za  jej  podjęciem  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  12  „za”  (nieobecni  radni:  
Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2012 roku w sprawie ustalenia  
stawek  podatku  od  nieruchomości  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  nr  15  do 
nieruchomości.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
9) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 –    2023,

Pani Skarbnik wyjaśniła zmiany jakie zostały wprowadzone od posiedzenia Komicji Stałych 
Rady w dniu 19 września. Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego obradom 
treści uchwały przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni 12 „za” (nieobecni radni: Szczepaniak Ewa, Kazior Maciej, Kotlarczyk Marek).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2012 roku w sprawie Wieloletniej  
Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 –    2023,  została podjęta i stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu.

Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
10)zmian budżetu na 2012 rok,

Zmiany w prowadzone  do projektu uchwały wyjaśniła pani Skarbnik Mirosława 
Zamelska.  Państwo  radni  pytań  nie  mieli.  Po  odczytaniu  przez  przewodniczącego 
Jagodzińskiego treści uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 12 głosami „za”(nieobecni radni: Ewa Szczepaniak, Maciej 
Kazior i Marek Koltarczyk).

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  28  września  2012  roku  w sprawie  zmian 
budżetu gminy stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych .



Wracając do poprzedniej sesji Burmistrz Bojanowa udzielił odpowiedzi na pytanie 
zadane na poprzedniej sesji. 
Burmistrz przedstawił szczegółowe dane dotyczące przyznawania tych  świadczeń.
Przedstawiona informacja stanowi załącznik do protokołu.

Panu Marcinowi Mróz pan Burmistrz  wyjaśnił,  iż  odbiór techniczny świetlic  ma 
nastąpić dnia 31 października 2011 roku. 
W związku z tym, iż były to zadania unijne wgląd do całej  dokumentacji technicznej  jest 
możliwy w Urzędzie Miejskim w Bojanowie.

Radny Jan Kubis zapytał o możliwość poszerzenia chodnika przy torach kolejowych 
w Bojanowie. 
Burmistrz  wyjaśnił,  iż wystosował pismo do PKP w celu rozwiązania powyższej sytuacji. 
Niestety, odpowiedź była negatywna.
`
Radny Kubis zwrócił do tematu chodnika przy ulicy Słonecznej, Mylnej i  Paderewskiego.
Burmistrz wyjaśnił, iż w chwili obecnej nie ma na to środków.

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski.

Pan radny Władysław Szalkowski zgłosił, iż  w sali – jeszcze nie oddanej została 
wybita szyba.
Ponadto  radny  Szalkowski  podziękował  panom  radnym  –  Franciszkowi  Wieremiejko, 
Stanisławowi Tomiczakowi i Leszkowi Janowiczowi za udział w święcie latawca.

Radny Dariusz Sikora zadał pytanie dotyczące klubów sportowych – jak zostaną 
rozdysponowane dotacje na poszczególne kluby sportowe.
Burmistrz wyjaśnił, iż są to dotacje o charakterze komercyjnym. 

Radny Marcin Mróz zawnioskował o to aby autobus zatrzymywał się w Golince i 
zabierał niepełnosprawna dziewczynkę. 
Na pytanie radnego Maćkowiaka odpowiedzi udzielił dyrektor Gimnazjum w Bojanowie pan 
Ireneusz  Młynek.  Problem  stanowi  liczba  miejsc  w  autobusie.  Kierowca  nie  zabierze 
nadprogramowej liczby dzieci. Dyrektor zobowiązał się do wyjaśnienia tej sprawy.
Więcej  pytań  nie  było  w  związku  z  powyższym  przewodniczący  obradom  przeszedł  do 
realizacji ostatniego porządku obrad.

Do pkt. 12.Zakończenie.

W związku ze zrealizowaniem porządku XXI sesji  Rady Miejskiej  w Bojanowie 
przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął o 
godz. 11.35 sesję.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
Inspektor


	Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:
	Do pkt. 9 .Podjęcie  uchwał w sprawie:

